

ԻՐԱՎԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ, JURISPRUDENCE, ЮРИСПРУДЕНЦИЯ

Հայկ Մկրտչյան. Ընտանեկան ձեռնարկատիրությունը որպես ձեռնարկատիրական գործունեության ինքնուրույն ինստիտուտ (հայերեն).....8

Hayk Mkrtchyan. Family Business as an Independent Institute of Entrepreneurial Activity (in Armenian)

Айк Мкртчян. Семейный бизнес как самостоятельный институт предпринимательской деятельности (на армянском)

Աշոտ Հովհաննիսյան. Արտոնությունների և առանձնաշնորհությունների պատմա-իրավական զարգացման ասպեկտը (հայերեն).....17

Ashot Hovhannisyan. The Aspect of the Historical Legal Development of Benefits and Privileges (in Armenian)

Ашот Оганесян. Историко-правовой аспект развития категорий льгот и привилегий (на армянском)

ՊԱՏՄՈՒԹՅՈՒՆ, HISTORY, ИСТОРИЯ

Ստեփան Հասան-Ջալալյան. Ադրբեջանա-արցախյան հակամարտության գենեզիսը (անգլերեն).....29

Stepan Hasan-Jalalyan. Genesis of Azerbaijan-Artsakh Conflict (in English)

Степан Асан-Джалалян. Генезис азербайджано-арцахского конфликта (на английском)

Շահեն Հարությունյան. Այլախոհական շարժման առաջացման նախադրյալները Խորհրդային Հայաստանում 1950-60-ական թթ. (հայերեն).....43

Shahen Harutyunyan. The Prerequisites of the Dissident Movement in Soviet Armenia 1950-60ss (in Armenian)

Шаген Арутюнян. Предпосылки возникновения диссидентского движения в Советской Армении в 1950-60 гг. (на армянском)

ՔԱՂԱՔԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ, ՄԻՋԱԶԳԱՅԻՆ ՀԱՐԱԲԵՐՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐ POLITICAL SCIENCE, INTERNATIONAL RELATIONS ПОЛИТОЛОГИЯ, МЕЖДУНАРОДНЫЕ ОТНОШЕНИЯ

Կատերինա Ալտունյան. Անձնակազմի կառավարումը և կադրային պահանջարկի ձևավորումը (հայերեն).....54

Katerina Altunyan. Personnel Management and the Creation of Personnel Demand (in Armenian)

Катерина Алтунян. Управление персоналом и формирование кадровой потребности (на армянском)

Դավիթ Թորոսյան. Ոչ կանոնադրային հարաբերությունների և գինժառայողների գիտակցության փոխազդեցությունը (հայերեն).....65
Davit Torosyan. Interaction of Hazardous Relations and Consciousness of Soldiers (in Armenian)
Давит Торосян. Взаимодействие неуставных отношений и сознание военнослужащих (на армянском)

Վահրամ Յովյան. Զաղաքական ընդդիմության հասկացությունը և բովանդակությունը (հայերեն).....77
Vahram Hovyan. The Concept of Political Opposition and its Content (in Armenian)
Ваграм Овян. Понятие политической оппозиции и её содержание (на армянском)

ՓԻԼՍՈՓԱՅԻՆՈՒԹՅՈՒՆ, PHILOSOPHY, ФИЛОСОФИЯ

Դավիթ Աքելյան. Ֆալիբիլիզմը որպես հայաստանյան ժամանակակից հանրային խոսույթի առողջացման իմացաբանական-մեթոդաբանական հիմք (հայերեն).....86
Davit Akelyan. Fallibilism as an Epistemological-Methodological Basis for Treating Modern Public Discourse in Armenia (in Armenian)
Давид Акелян. Фаллибилизм как эпистемолого-методологическая основа оздоровления современного общественного дискурса в Армении (на армянском)

ԼԵՇՎԱԲԱՆՈՒԹՅՈՒՆ, LINGUISTICS, ЛИНГВИСТИКА

Անի Թամազյան. Պարտվողական խոսույթը և նրա դերը Լեռնային Ղարաբաղի պարտության մեջ (ըստ ԵԱՀԿ Մինսկի խմբի հայտարարությունների) (անգլերեն)..100
Ani Tamazyan. Defeatist Discourse and its Role in the Defeat of Nagorno-Karabagh (on the Example of the Statements of the OSCE Minsk Group) (in English)
Ани Тамазян. Пораженческий дискурс и его роль в поражении Нагорного Карабаха (на примере заявлений Минской группы ОБСЕ) (на английском)

ԳՐԱԿԱՆԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ, LITERATURE STUDY, ЛИТЕРАТУРОВЕДЕНИЕ

Մարո Ղուկասյան. Հակոբ Պարոնյանի նորահայտ երկերի ժանրային առանձնահատկությունները (հայերեն).....114
Maro Ghukasyan. The Genre Peculiarities of Newly Found Works by Hakob Paronyan (in Armenian)
Маро Гукасян. Жанровые особенности нововыявленных произведений Акопа Пароняна (на армянском)

ԼՐԱԳՐՈՒԹՅՈՒՆ, JOURNALISM, ЖУРНАЛИСТИКА

Աստղիկ Ավետիսյան. Նոր մեդիան փոխակերպել է քաղաքական հաղորդակցությունը (հայերեն).....125
Astghik Avetisyan. New Media Have Transformed Political Communication (in Armenian)
Астхик Аветисян. Новые медиа трансформировали политическую коммуникацию (на армянском)

ՀՈԳԵԲԱՆՈՒԹՅՈՒՆ, PSYCHOLOGY, ПСИХОЛОГИЯ

Սաթենիկ Դանիելյան, Սիրինա Առաքելյան. Հայ և օտարազգի դպրոցականների շրջանում դեռահասության ճգնաժամի դրսևորման առանձնահատկությունների հետազոտությունը գրույցի մեթոդով (հայերեն).....139

Satenik Danielyan, Sirina Arakelyan. Research of the Peculiarities of the Teenage Crisis Manifestation between Armenian and Foreign Schoolchildren Using the Method of Interview (in Armenian)

Сатеник Даниелян, Сирина Аракелян. Исследование особенностей проявления подросткового кризиса у армянских и зарубежных школьников методом беседы (на армянском)

Նաիրա Հարությունյան. «Նպատակային դիրքորոշում» հասկացության օպերացիոնալիզացիան, կառուցվածքը և հիմնական բաղադրիչները (հայերեն).....148

Naira Harutyunyan. Operationalization, Structure and Main Components of the Concept «Target-Attitude» (in Armenian)

Наира Арутюнян. Операционализация, структура и основные компоненты понятия «целевая установка» (на армянском)

ՍՈՑԻՈԼՈԳԻԱ, SOCIOLOGY, СОЦИОЛОГИЯ

Ամալյա Խադունովա. Այլընտրանքային սոցիալական ծառայություններ մատուցող կառույցների գործունեության ուսումնասիրությունը կազմակերպությունների սոցիոլոգիայի համատեքստում (հայերեն).....159

Amalia Khodunova. The Study of the Functioning of Structures Providing Alternative Social Services in the Context of the Sociology of Organizations (in Armenian)

Амалия Хадунова. Изучение функционирования структур, предоставляющих альтернативные социальные услуги, в контексте социологии организаций (на армянском)

ՏՆՏԵՍԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ, ECONOMICS, ЭКОНОМИКА

Գյուլնարա Դանիելյան. Պաշտպանական արդյունաբերությունը, կերպափոխող տեխնոլոգիական մարտահրավերները և դրանց ազդեցությունը տնտեսական աճի վրա (անգլերեն).....167

Gyulnara Danielyan. Technological Challenges Reshaping the Defense Industry and their Impact on Economic Growth (in English)

Гюльнара Даниелян. Технологические вызовы, формирующие оборонную промышленность, и их влияние на экономический рост (на английском)

«ԳԻՏԱԿԱՆ ԱՐՑԱԽ» պարբերականի հոդվածների ձևավորման պահանջները179

The requirements for the journal «SCIENTIFIC ARTSAKH»181

Требования к оформлению статей журнала «НАУЧНЫЙ АРЦАХ»182